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Selostus Savonlinnan nuorisovaltuusto lähetti joulukuussa 2022 kyselyn 

Savonlinnan alueen oppilaitoksille, jolla kartoitettiin millaisia tapahtumia 
nuoret haluavat Savonlinnassa järjestettävän. Eniten ääniä saivat leffayö 
(147) ja artistin esiintyminen (114). 

 
 Leffayölle nimettiin jo edellisessä kokouksessa työryhmä, joka aloitti 

palaverissaan leffayön suunnittelun ja järjestelemisen. Samainen työryhmä 
ottaa vastuulleen artistin esiintymisen järjestämisen. Esimerkiksi Ähtärin 
nuorisovaltuusto on pienellä budjetillaan hankkinut Viivi Korhosen 
esiintymään paikalliselle klubille ikärajattomasti. Ähtärin nuorisovaltuuston 
kanssa esiintymistä oli järjestämässä muitakin tahoja, kuten Oma 
Säästöpankki ja MLL.  

 
 Muita paljon ääniä keränneitä tapahtumia olivat avoin musiikkitapahtuma 

(80) ja avoimet ovet esimerkiksi kuntosalille (77). Nämä tapahtumat 
nuorisovaltuusto ottaa työn alle leffayön ja artistin esiintymisen jälkeen. 
Kolmanneksi eniten ääniä keräsivät lanit (53) ja tapahtuma Olavinlinnassa 
(50). Näihin tapahtumiin nuorisovaltuusto paneutuu määrärahojensa 
puitteissa loppuvuodesta 2023. Osuuspankilla on tammikuun ajan 
yhteistyötahojen haku auki.  

 
Päätösehdotus Työvaliokunta esittää nuorisovaltuustolle, että leffayötä järjestävä työryhmä 

vastaa jatkossa kaikista nuorisovaltuuston järjestämistä tapahtumista. 
Artistin esiintymistä koskeva kokous sovitaan erikseen. Budjettiesitys 
annetaan, kunnes esiintyvä artisti ja mahdolliset yhteistyötaho/sponsorit 
ovat selvillä.      

 
Päätös Nuorisovaltuusto päättää, että leffayötä järjestävä työryhmä vastaa 

jatkossa kaikista nuorisovaltuuston järjestämistä tapahtumista. 
Tapahtumatyöryhmä kokoontuu seuraavan kerran Sääminkitalolla 
8.2.2023 kello 14.00-16.00.  


